
Zápis

Ze zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru ze dne 17.1.2024, Brno- 
Líšeň, Jírova 2 od 17.00 hod.

Přítomni: Eva Svobodová , Lukáš Bružeňák, Andrea Ondrůjová, Josef Šiška, Tomáš Dojivá, 
Naďa Jurčová, Ivona Horáčková, Christian Kopec, Janka Wasserbauerová

Omluveni: 0

Hosté: Mgr. David Staněk, ref.ŽP

Účastní se všech 9 členů, komise je usnášeníschopná.

1..Zahájení -  schůzi zahájila předsedkyně , uvítala hosta a členy. Seznámila je s programem 
zasedání.

Program::

1. Žádost o výjimku z pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno-Líšeň

2. Hodnocení žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Brno- Líšeň na rok 

2024 spolku Myslivecká společnost STARÉ ZÁMKY, z.s.

3. Hodnocení žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Brno -  Líšeň na 

rok 2024 -  Pozemkový spolek Hády,z.s.

4. Hodnocení žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Brno -Líšeň na 

rok 2024 -  Kynologický klub Brno,z.s.

5. Diskuse, různé

6. Závěr

2. Schválení programu zasedání. Hlavním úkolem zasedání komise bude rozdělení 
dotací, z rozpočtu MČ Brno Líšeň na rok 2024. K dispozici je pro oblast životního 
prostředí a veřejného prostoru částka 50 000,-Kč. Celkový objem žádostí je 
v hodnotě 67 000,-Kč.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Žádost o výjimku z pravidel pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno -  Líšeň 
na rok 2024 -  Spolek myslivecká společnost STARÉZÁMKY podal žádost se 
zpožděním, a to těsně po termínu, dne 3.ledna 2024.. Požádal proto o výjimku 
z pravidel.pro poskytování dotací z rozpočtu MČ Brno -Líšeň.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0



4. Hodnocení žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Brno- Líšeň na 
rok 2024 spolku Myslivecká společnost STARÉ ZÁMKY, z.s.. Spolek žádá o 
dotaci v částce 30 000,-Kč. Vzhledem k tomu, že celková požadovaná částka za 
všechny žadatele překračuje možnosti MČ, komise navrhuje částku pokrátit
v položkách vedení účetnictví, materiál a pronájem a doporučuje dotaci ve výši 
20 000,-Kč
Pro: 8 Proti: 1 Zdržel se: 0

5. Hodnocení žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Brno -  Líšeň 

na rok 2024 -  Pozemkový spolek Hády,z.s. Spolek požaduje dotaci ve výši

14 000,- Kč. Komise doporučuje poskytnout dotaci v plné výši 14 000,-Kč.

Pro: 8 Proti: 1 Zdržel se: 0

6. Hodnocení žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu MČ Brno -Líšeň 

na rok 2024 -  Kynologický klub Brno,z.s. Spolek žádá dotaci ve Výši 23 000,-Kč 

na opravu přístřešku, konkrétně na střešní krytinu. Vzhledem k celkovému 

objemu požadovaných částek a možnosti MČ doporučuje komise částku 16 000,- 

Kč

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 2

7. Diskuse, různé
V diskusi měli členové otázky na hosta pana Mgr. Staňka.
Paní Ondrůjová měla dotaz týkající se plánu kácení stromů V Líšni. Pan Staněk poskytne 
seznam stromů, které jsou v roce 2024 určeny na základě posudku ke kácení.
Dále upozornila na nepořádek kolem kontejneru na textil na Bednaříkové a požaduje změnu 
umístění.- p. Staněk doporučuje stav sledovat a poté vyhodnotit.
Paní Wasserbauerová se ptala na možnosti ořezu větví stromů, které stíní okna bytů,- na 
začátku vegetace bude strom odborníkem zkontrolován a rozhodne se o ořezu nebo 
pokácení.
Ing. Svobodová znovu upozornila na neoznačené vstupy do prostor DPMB na zastávce 
Jírova.
Paní Jurčová upozornila tamtéž na zrezivělé schodiště vedoucí do podzemní zastávkyJírova. 
Požadavky budou panem Stánkem tlumočeny panu místostarostovi Skotalovi a budu zaslány 
DPMB.
Vodorovné značení parkovacích míst naproti polikliniky a u Kotlanky -  auta stojí s velkými 
mezerami. Označením parkovacích stání by se tam vešlo více vozidel -  podnět bude předán 
panu Kůsovi.

8. Závěr-předsedkyně poděkovala všem za aktuivní přístup. Další schůze komise 
bude 14.února v 17.00hod.

Ing. Eva Svobodová 

Předsedkyně komise


